

## Referat af bestyrelsesmøde i DKeF, den 19. februar 2023 kl. 8.30 – 16 online

### Deltagere:

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Svend Jørgensen, Michael Zimmermann og Thomas Jensen

**DKeF:** Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
<b>Pkt. 1. Nyt fra Formanden</b>		
-Varsling af årsmøde (bilag)	Varslingen godkendt med formuleringen om workshop.	Katja sender varsling ud snarest.
-Planlægning af årsmøde: Indkomne forslag	Der er ikke kommet nogen forslag fra klubberne. Sidste frist var 15. februar. Bestyrelsen har selv forslag der skal med.	Katja følger op.
Valg	Hvert enkelt bestyrelsesmedlem har fulgt op på valg. Der er stadig ledige poster og bestyrelsen vælger derfor at slå disse op.	Katja laver et skriv
Workshop (MJ)	Teaser og workshopoplæg godkendt.	
DKeF Love (NR) (bilag)	Love rettes til og sendes til bestyrelsen til godkendelse.	Katja tilretter
Beretning (deadline 12/3)	Marita er i gang med beretningen.	Marita laver beretning
Indlæg fra bestyrelsen under beretning (liste findes i referat fra sidste b-møde).	Oplæg om følgende: Frivilligpolitik – Katja Spilleregler – Michael Ekstern kommunikation- Thomas Mentor og instruktørmateriale – Thomas Værktøjskasse - Marianne	Der er indskrevet ansvarsområder
-Temperaturmøde 30.01.23	Bestyrelsen evaluerede mødet og blev enige om at holde møde igen. Der var en del indlæg fra klubber rettet til TU. Michael giver TU besked. Bestyrelsen ønsker at afprøve formen med temperaturmøde igen, men har ikke fastsat ny dato.	Michael tager det til TU.
-Høringssvar DIF (bilag)	DKeF sender ikke et høringssvar, da det ikke er relevant.	

<p><b>Pkt. 2. Næstformand og kassér Niklas Rejnstrup</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>-Opfølgning på økonomi</li> <li>-Gennemgang af årsregnskab</li> <li>-Spilleregler og proportioner</li> <li>-Zakobo vs. Holdsport</li> <li>-YouTube event bevilling</li> <li>-Opfølgning på Thomas Bach</li> <li>-Øvrig orientering:</li> </ul>	<p>Der er ikke noget siden sidst.</p> <p>Regnskabet er ikke færdigt endnu. Det behandles på kommende bestyrelsesmøde den 25. marts.</p> <p>Der afholdes møde den 22. februar om spilleregler og proportioner. Det vigtigste på mødet er lokale proportioner. Bestyrelsen orienteres efterfølgende.</p> <p>Zakobo har nedsat prisen igen, men det er stadig dyrt og derfor vil vi gerne forsøge at kontakte Holdsport, der skulle kunne tilbyde samme løsninger. Vigtigste løsning vi har brug for, er resultatformidling.</p> <p>På baggrund af rundsendt mail til bestyrelsen og er der givet en ekstrabevilling til Alle Ni vedrørende eventet.</p> <p>Niklas har talt med Thomas Bach og inviteret ham med til årsmødet. Fik også vendt et par andre ting omkring økonomi.</p> <p>I forhold til FM i Classic så vil bestyrelsen gerne orienteres i forvejen en anden gang, men ellers er det nu besluttet at det bliver afholdt i DKeF regi.</p>	<p>Niklas følger op.</p> <p>Niklas ansvarlig for mødet.</p> <p>Katja kontakter holdsport.</p> <p>Niklas og Thomas følger op.</p> <p>Niklas afventer.</p>
<p><b>Pkt. 3. Næstformand Marianne Jensen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>-Ungdom (nålestævne)</li> </ul>	<p>Der er afholdt nålestævne med 13 tilmeldte og 12 børn der mødte op. Det var et rigtig godt stævne.</p>	
<p><b>Pkt. 4. Thomas Jensen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>-Ekstern kommunikation</li> <li>-Konkurrence på FB</li> </ul>	<p>Orientering om ekstern kommunikation og planen ligger klar til at blive rullet ud fra 1. marts. Lige nu kører FB konkurrencen og vi booster opslaget i kommende uge.</p>	<p>Thomas følger op.</p>
<p><b>Pkt. 5. Svend Jørgensen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>-Tekniske bestemmelser, LOA</li> <li>-Dommerregler, LOA</li> </ul>	<p>LOA har sendt kommentarer til tekniske bestemmelser. Svend er i gang med at tilrette. Svend sender sine kommentarer retur til LOA efter aftale med Kurt.</p> <p>Svend ønsker at indkalde banekonsulenterne til møde for at aftale, hvordan banerne skal kontrolleres efterfølgende. Bestyrelsen synes det er et godt initiativ.</p>	<p>Svend følger op.</p> <p>Svend følger op.</p>

<p><b>Pkt. 6. Michael Zimmermann</b> -Turneringsudvalget</p> <p>-Opfølgning på 3 mands hold</p> <p>-Ældrekegler (møde på tværs af landet).</p> <p>-Begynderarrangement</p>	<p>Mødet med TU, som bestyrelsen forsøgte at få etableret efter weekendmødet i januar, er ikke blevet afholdt, da det ikke var muligt at finde en dato. TU bliver på mødet onsdag den 22. februar kort orienteret om, hvordan bestyrelsen påtænker processen fremadrettet.</p> <p>Michael kontakter TU omkring klubbernes kommentarer fra temperaturmødet (onlinemødet den 30. januar).</p> <p>Michael spørger TU om hvornår de drøfter 3 mands hold for kommende sæson.</p> <p>Michael indkalder til møde vedrørende ældrekegler hurtigst muligt.</p> <p>Der er indkaldt til 2 arrangementer. Drøftelse af om begge arrangementer skal ligge samme dag eller fordeles ud. Der er for og imod og i sidste ende er det op til konkurrencegruppen at beslutte.</p>	<p>Niklas orienterer TU.</p> <p>Michael kontakter TU.</p> <p>Michael skriver til TU.</p> <p>Michael indkalder</p> <p>Katja giver overvejelserne videre.</p>
<p><b>Pkt. 7. Nyt fra konsulenten</b> -Frivilligpolitik (bilag) -Roadshow</p>	<p>Frivilligpolitikken blev gennemgået og bestyrelsen gav kommentarer til det nye oplæg. Frivilligpolitikken bliver gennemgået på weekendmødet med udvalgene den 10-11. juni. Derefter kan vi sende spørgeskema ud til frivillige om trivsel og udvalgsmedlemmer der stopper.</p> <p>Roadshow er næste gang i Lyngby og derefter forventer vi at invitere klubberne i Fredericia.</p>	<p>Katja tilretter</p> <p>Katja følger op</p>
<p><b>Pkt. 8. Næste møde</b></p>	<p>Den 25. marts kl. 9 – 11 online.</p> <p>Dagsordenspunkter: Godkendelse af regnskab Forberedelser til årsmødet.</p>	
<p><b>Pkt. 9. Eventuelt</b></p>	<p>Svend spørger til om der er flere der kan få adgang til den nye aktivitetskalender online.</p> <p>Niklas svarer, at udvalgene gerne må få adgang, men at det skal være en formand og ikke diverse udvalgsmedlemmer.</p>	